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Onderwerp:  

Commissiedebat Zorg en onderwijs 

 

Geachte leden van de vaste Kamercommissie OCW, 

Op 31 mei 2023 wordt het onderzoeksrapport “Naar Collectieve financiering in onderwijstijd” 

besproken in uw commissie. In dit rapport worden op basis van een diepgaande analyse voorstellen 

gedaan om concreet invulling te geven aan de afspraak in het regeerakkoord om te komen tot een 

betere financiering van zorg in onderwijstijd voor kinderen met complexe problematiek op scholen 

in het speciaal onderwijs cluster 3 en 4. 

 

De Sectorraad GO en PO-Raad zijn verheugd met de uitwerking van deze - voor onze leerlingen zo 

belangrijke - afspraak in het regeerakkoord. Met implementatie van de aanbevelingen uit het rapport 

kan zorg en onderwijs veel beter en structureler op elkaar worden afgestemd in een omgeving die 

vertrouwd is voor de kinderen. Daarbij kan de tijd, die nu noodgedwongen wordt gestoken om in de 

wirwar van diverse regelingen en verantwoordelijken de budgetten te organiseren, weer naar onze 

leerlingen gaan.  

 

Met andere woorden: met de uitwerking van de adviezen sluiten zorg en onderwijs beter op elkaar 

aan en verlagen we de administratieve lastendruk waardoor er meer tijd naar kinderen kan gaan. En 

dat niet met extra geld, maar door het gewoon beter en efficiënter met elkaar te organiseren.  

 

We zijn voorstander van de voorgestelde ontwerptafel om hiermee de keuzen die nog moeten 

worden gemaakt en de concrete uitwerking van de voorstellen gezamenlijk ter hand te nemen. 

Uiteraard verzorgen we via de Sectorraad GO graag een goede vertegenwoordiging vanuit onze (v)so 

scholen.  

  



 
 
Zonder op al te veel op zaken vooruit te lopen willen we op 2 onderwerpen vooraf ons standpunt 

bekend maken: 

1. Keuze voor het brede scenario 

Op de eerste plaats denken we dat het brede scenario als enige echt recht doet aan de afspraak in 

het regeerakkoord. Het brede scenario bestrijkt immers het volledige terrein waarop nu zorg in 

school wordt georganiseerd. Kiezen voor een van de andere scenario’s zal nog steeds leiden tot te 

veel willekeur en afhankelijkheid van tijdelijke en ingewikkelde constructies, daar waar de 

voorgestelde structuur orde brengt. 

2. Maximale ruimte tot aan nieuwe wet 

Op de tweede plaats is dit de ruimte die we krijgen in de fase tot aan het inwerktreden van de nieuwe 

wet. De ervaring leert dat een proces om tot nieuwe wettelijke kaders te komen redelijk wat tijd 

vraagt. We vragen voor de tussenliggende periode maximale ruimte om in de geest van de nieuwe 

wettelijke kaders in de regio de samenwerking te organiseren. 

Vervolg 

In de door de adviseurs opgestelde factsheet (bijgevoegd) wordt wat ons betreft krachtig beschreven 

wat de nieuwe werkwijze gaat opleveren. We verwijzen voor de verdere argumentatie dan ook graag 

daarnaar.  

Uiteraard zijn we altijd bereid om nader over het vervolg van gedachten te wisselen.  

 

Met vriendelijke groet, 

    

Johan van Triest    Freddy Weima 

Voorzitter sectorraad GO   Voorzitter PO-Raad 

 


